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1. Laste arvu tõstmine rühmades 2023/2024 õppeaastal
KUULATI:
K. Vaabel: Eelmisel  hoolekogu istungil otsustasime punkti,  mis ei olnud varem päevakorras
teada.  See tekitas  pahameelt  ja segadust  hoolekogu liikmete hulgas.  Seetõttu kutsusin kokku
erakorraliselt  uue  hoolekogu  koosoleku,  et  hääletada  laste  arvude  tõstmise  kolmes  rühmas
2023/2024 õa uuesti. 
Lisan, et edaspidi kajastame otsustamisele  tulevad punktid alati varem saadetud hoolekogu 
koosoleku päevakorras. Teadmiseks tulev info võib tulla ka jooksvalt koosolekul. 
Täna tulevad uuesti otsustamisele kolm punkti. 
Mesimummide rühma laste arvu tõstmine 14-lt 16-le.
Krõllide rühma laste arvu tõstmine 20-lt 24-le.
Lepatriinude rühma laste arvu tõstmine 20-lt 24 -le.
Enne otsustamist annab Kairi väikese ülevaate.
K. Rinaldo: Oli minu viga, et ma laste arvu suurendamise vajadusest rühmades hoolekogu ette
ei teavitanud. Eelmisel õhtul hakkasin rühmi komplekteerima ja sain aru, et laste arvu on tarvis
tõsta. Kuna eelneval viiel aastal oleme seda teinud, siis ei arvanud, et see punkt tekitab nii palju
emotsioone.
Selleks  korraks  olen  kaasa  võtnud  tabeli,  kus  on  näha  millises  rühmas  ja  kui  palju  lapsi
protsendiliselt kuus kohal on käinud (lisatud). Mitte üheski rühmas ei ole septembrist märtsini
kohal olnud 100% lastest. Koolirühmades on kohal käinud 24 lapsest keskmiselt 17.
M.  Laas: Meil  on  praegu  Krõllide  rühmas  20  last.  Seal  on  mitmeid  lapsi,  kes  vajavad
logopeedilist abi. See tähendab õpetajatele rohkem tööd kooliks ette valmistamisel. Lisaks on
ühel lapsel erivajadus. Tema võtab rühmas ära ühe lapse asemel kolm kohta.
K. Rinaldo: Sama asi on ka Lepatriinude rühmas. Kui tõstame laste arvu rühmas 24 peale, siis
saaksime rühma võtta maksimaalselt 22 last kuna üks erivajadusega laps on kolme tavalapse
eest.
M.  Laas: Võib-olla  õpetajad  on  siiani  hakkama  saanud  ja  ei  kurda  aga  lisanduvad  lapsed
tekitavad nii palju tööd juurde, et olemasolevad kannatavad. Meil on väga head õpetajad, ärme
pigista neist viimast välja vaid hoiame neid.
Lapsevanem: Viimane aasta on väga oluline. 



K. Rinaldo: Ma ei vaidlusta seda. Olen ise ka rühmas töötanud. Hetkel on meil kolm last, kes
ootavad kohta koolieelikute rühma. Mina ei näe seal takistust,  kui  ruumi on ja kohalkäimise
protsent nii väike.
M. Mägi: Viimasel aastal hakkavad lapsed äkki rohkem kohal olema, sest toimub kooliks ette
valmisatmine.
K. Rinaldo: Praeguste 6-7aastaste laste rühmade pealt see välja ei paista, et rohkem kohal käima
hakatakse.
M. Aluste: Kas neid, kes viimasesse rühma soovivad tulla, on vallal kohustus vastu võtta?
K. Rinaldo: On küll jah aga meie lasteaias neile hetkel kohta ei oleks.
K. Vaabel: Kui veebi teel osalejad ei soovi sõna võtta, siis hääletame.
Mesimummid 14 lapselt 16-le. Hääletamine poolt 9, vastu 5.

Krõllid 20 lapselt 24-le. 
M. Laas: Pidime ju hääletama 22-ni.
K. Rinaldo: Ikka 24-ni aga füüsiliselt saab võtta vastu 22 last.
M.  Krimses:  Kui  erivajadusega  laps  lahkub,  saab  võtta  24  ja  ei  pea  seda  punkti  uuesti
hoolekogus hääletama.
E. Sõrmus: Ma rääkisin õpetajatega ja nad ütlesid, et oleksid nõus 21 lapsega kuigi tegelikult ei
sooviks nad üldse suurendamist.
K. Rinaldo: Siin  majas  ei  ole  ühtki  rühma,  kus  oleks  rohkem kui  20  last,  sest  ruumid  on
väikesed. Koolimajas on ruumid suuremad ja ruutmeetrite järgi võiks võtta lausa 27 last.
M. Laas:  Kas see on 100% kindel, et  Sindi Gümnaasiumi C-korpuse  maja renoveerimisele ei
lähe?
K. Rinaldo: Läheb küll aga ma ei tea millal täpselt.
M. Laas: Minu andmetel sügisel. Mis siis saab?
K. Rinaldo: Seda vaatame jooksvalt.
Lapsevanem: Ruumid võivad suuremad olla aga õpetajaid on ikka sama palju. 
Hääletamine poolt 3, vastu 11.

Lepatriinud 20 lapselt 24-le. Hääletamine poolt 3, vastu 11.

OTSUSTATI:
1.1. Tõsta Mesimummide rühmas laste arv 2023/2024 õppeaastal 14 lapselt 16-le.
1.2. Jätta Krõllide rühmas laste arv 2023/2024 aastal tõstmata.
1.3. Jätta Lepatriinude rühmas laste arv 2023/2024 aastal tõstmata.
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